

Protokoll fört vid styrelsemöte i FUNQ 1 december 2021

Närvarande: Lars Waern, Tony Carlsson, Hans Sohlström, Udo Ulrich, Daniel Larsson, Urban Franzén, Daniel Harnestam, Ingemar Lindh, Liz Brådhe, Tord Månsson och Helena Larsson.

1. Mötets öppnande

Lars Waern öppnade mötet och hälsade alla välkomna i Brukslokalen. Lars poängterade att beakta Folkhälsomyndighetens restriktionskrav.

2. Val av ordförande, sekreterare samt justerar

Lars Waern valdes till ordförande för mötet

Helena Larsson valdes att föra mötets protokoll

Daniel Harnestam valdes att jämte ordförande justera protokollet.

3. Genomgång av protokoll från föregående möte.

Infoblad finns i Brådhes livs. Vi diskuterade frågan om ett informationsbrev till nyinflyttade.

Hur får vi vetskap om nyinflyttade på hela Tunabegshalvön? Vägföreningen får uppgifter om

nyinflyttade i Nävekvärn. Kan Laila kolla om FUNQ kan få sådan information? Vi tar upp det på nästa styrelsemöte.

Föregående protokoll lades till handlingarna.

4. Ekonomisk rapport och medlemsutveckling

Ekonomi är i balans.

Hemsidan är en kostsam post men en del är redan betald.

Det är 163 medlemmar varav 8 föreningar/företag.

5. Årsmöte 2022

Vi planerar för ett årsmöte 12 mars 2022 kl. 13.00 i Brukslokalen.

Årsberättelsen gör Lars, Ekonomisk redovisning gör Laila, Revisionsberättelse gör Stig,

Protokoll och övriga dokument ordnar Helena och Verksamhetsplanen 2022 gör Lars.

Vi har styrelsemöte innan kl. 12.00

6. Allmänt infomöte i samband med årsmötet

Vi diskuterade vilka olika personer från Kommunen som är intressanta att bjuda in.

Tex. Maria Ljungblom att berätta om ÖP 2040 och de 2 stora projekt som är på gång.

Hur det går med bostadsfrågan, Linda Kummel.

På nästa styrelsemöte fortsätter vi diskutera om vi senare ska ha ett möte och bjuda in politiker inför valet liksom 2018.

7. FUNQ infoblad

Udo, Lars, Hans och Tony har gjort ett underlag som är utsänt till alla i styrelsen.

Udo kom med ett förslag att vi ska skriva att besöksnäringen har varit bra. Vi kom överens om att underlaget är bra och vi gör inga ändringar.

Udo kontaktar Österbergs för ett prisförslag för 900 ex. Tidigare har kostnaden varit 4000 kr ink. Moms

Lars och Udo ser till att bladet kommer in för tryckning.

Vi lägger in ett inbetalningskort och Ngif sköter distributionen under januari månad i samband med deras utskick I första hand närområdet Nävekvärn, Skeppsvik och Sjöskogen.

Vägföreningen gör ett eget utskick senare.

8.FUNQ stadgar

Diskussion om vi ska göra om stadgarna.

Vi tog ett beslut att vi inte behöver skriva om stadgarna. Tas upp vid årsmötet.

9. Hamnfest 2022

Hans informerade att arbetet fortgår.

10. Besöksnäringmöte

Mötet blir inte av.

Udo kommer att ta kontakt med olika näringsidkare och göra en sammanställning om vad som hänt under det gångna året.

Styrelsen godtar det. Nytt besöksnäringmöte i februari.

Något nytt angående "Destination Ostkusten" har inte framkommit.

11.Nävekvärnsguiden 2022

Udo och Ewa gör den.

12. Hamnutvecklingsmöte 10 december

Inbjudan är utskickad till berörda.

Kommer vi på något som vi vill ska tas upp så meddela Lars.

Nästa möte är 28 januari 2022.

13. Statusrapporter

- skrivelser ang. vägar är inskickat till kommunstyrelsen, samhällsbyggnad och Martina Hallström.

-mejl från Gula kvarn den 3/11 och 24/11 beslutar vi att inte svara på.

-trafiksäkerheten, farthinder att läggas ut under sommarhalvåret i Pryssvik är inköpt av vägföreningen. Det är även inköpt en digital hastighetsskylt som går att flytta runt och sätta upp på olika platser. Den kan även mäta antal bilar som passerar. Information som sedan kan skickas in till kommunen.

Hans tog upp att man även kan måla farthinder i 3D.

Vi tar upp det igen vid ett senare tillfälle.

-stipendium 2022, vi diskuterade frågan och tar upp det igen på nästa styrelsemöte.

-möte med Samhällsbyggnad ang. bostadsbyggande. ÅVS och ÅVC

Vi har skickat in ett förslag så att man kan bygga tomter vid Hästhagen.

ÅVC flyttas till infarten mät Nävsjön och ÅVS vid busshållplatsen vid Idrottsplatsen.

-Utflyktsvägen 2022, vi avstår från att vara med.

-Projektkalendern från 2019, vi tittar på den nästa år och aktualiserar den.

14. Övriga frågor

- informationstavlan vid busshållplatsen på infarten till Nävevarn, det finns ingen som är ansvarig för den. Företaget som satte upp den finns inte längre.

Vi diskuterade att den är placerad bra men måste uppdateras.

Liz, Hans och Tony bildar en arbetsgrupp och ser vad som kan göras med tavlan. Går den att digitalisera, söka tillstånd mm.

-bron över Näveån till campingen, går det att förstärka den till 19 ton i stället för som idag 8 ton. Räddningstjänsten kan inte åka över den med sina bilar.

Hans lyfter frågan på Hamnutvecklingsmötet den 10/12–21.

-skyltar ute vid E4 an, det finns ingen skyltning mot Nävevarn.

Vägföreningen driver frågan vidare och lyfter den på Hamnutvecklingsmötet 10/12–21

-NQBK och Liz har sponsrat en julgran med belysning nere vid hamnen.

- ont om parkeringsplatser i centrum, Ingmar kom med ett förslag om att bredda Utterviksvägen så kan man ordna med parkeringsplatser på vänstersida.

Frågan om ev. en skrivelse bör tas med Kommunen.

Urban kom med ett annat förslag att införa p-skiva.

15. Nästa möte 12/1 2022 kl.18.00, lokal meddelas senare. Med inriktning årsmötet.

16. Mötets avslutande

Ordförande tackade för många bra diskussioner och beslut under kvällens möte.

Vid protokollet

Helena Larsson

Helena Larsson

Justeras

Lars Waern

Lars Waern



Daniel Harnestam